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1. Goedkeuring verslag commissie 15 september 2020. 

 

Verslag wordt goedgekeurd 

 

2. Invulling van het douanegebouw (presentatie/toelichting door Zico Vanacker, 

jeugdconsulent en Barbara Enckels, projectcoördinator sport). 

 

Schepen Labsir geeft aan dat hij punt geagendeerd heeft op de commissie omwille van 

verscheidene vragen van gemeenteraadsleden die geïnteresseerd zijn in de ontwikkeling van 

de site en het gebouw. Hij beklemtoont dat er maximaal synergieen gezocht worden voor de 

invulling van het gebouw, ook met het oog op de toekomstige functie als middenschool.  

Hij stelt voor om in het voorjaar een plaatsbezoek te organiseren voor de commissie – mits de 

coronasituatie het toelaat uiteraard. Een belangrijk aandachtspunt voor organisaties en 

verenigingen die zich tijdelijk willen vestigen in het gebouw is dat zij zich moeten inpassen in 

het principe van de multifunctionaliteit.  

 

Raadslid Benasser duidt op het gebrek aan een degelijke dansplek voor jongeren in Mechelen.  

Er zijn nogal wat dansscholen, van allerlei aard, maar er is heel weinig ruimte om 

dansoefeningen of wedstrijden te houden. Er is op dit ogenblik in onze stad nergens een vaste 

dansplaats waar bijvoorbeeld in het weekend kan gedanst worden.  

Biedt het douanegebouw daartoe een mogelijkheid? 

Schepen Labsir beaamt het gebrek aan een vrije dansgelegenheid.  

Hij verwijst naar gesprekken die lopende zijn met de stad Leuven over het ter beschikking 

stellen van onderwijsinfrastructuur; de schoolsport infrastructuur zou toegankelijker moeten 

gemaakt worden voor jeugdwerking en jeugdinitiatieven. 

 

3. Project anti-pesten (toelichting door Eleen Naessens, projectcoördinator en 

Illias Marraha, diensthoofd Sociale preventie). 

 

Raadslid Deleus vraagt of de licentie voor KiVa, die voor drie jaar liep, nog verlengd wordt of 

dat het nu beperkt wordt tot het nazorgtraject.  



Eleen Naessens geeft aan dat het aanbod in de loop van de laatste jaren is aangepast en dat 

zowel basisprogramma als experten-traject  elk nu voor twee jaar zijn. 
Dit jaar in juni kregen de scholen het aanbod: zes van hen zijn ingegaan op het experten-

traject en één op het basistraject.  

De scholen geraken ondertussen wel vertrouwd met de methodiek van KiVa, ze hebben het 

programma op zich minder nodig.  

Maar ze willen natuurlijk wel graag de positieve resultaten van het traject verder behouden en 

daarvoor is het nazorgtraject vastgelegd.  

Dit gebeurt bij voorkeur in de vorm van intervisies met andere thema’s om zo tot een globaal 

jaartraject te komen. 

 

Raadslid Deleus vraagt zich af of er nu niet te veel aandacht gaat naar het online gebeuren en 

te weinig naar het fysieke gebeuren in de schoolomgeving.  

Eileen Naessens beaamt dat er inderdaad gefocust wordt op het online gebeuren omdat het 

voor een bepaalde leeftijdsgroep zo belangrijk is.  

Voor het secundair onderwijs bestaan er heel wat trajecten. KiVa zelf is voor die leeftijd niet zo 

geschikt. Er zijn andere programma’s voorhanden om aan verbinding binnen de school te 

werken, we moeten geen dubbel werk doen. 

We kunnen wel aanvullend het verschil maken, daarvoor moeten we nog uitzoeken waar de 

noden en accenten liggen. 

We willen niet alleen focussen op onderwijs maar ook de ouders mee betrekken. 

In ieder geval is de flexibiliteit en de onafhankelijkheid in de leeftijdscategorie van het 

secundair veel groter, dus is een andere aanpak aangewezen.  
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